

God and Me: Our Guide Through Life

上帝和我：我们一生的向导





My Shepherd

The Lord is my shepherd; I shall not want. He makes me to lie down in green pastures; He leads me beside the still waters. He restores my soul; He leads me in the paths of righteousness.—*Psalm 23:1-3*

He guides the humble in what is right and teaches them his way.—*Psalm 25:9*

我的牧者

耶和华是我的牧者；我必不至缺乏。他使我躺卧在青草地上，领我在可安歇的水边。他使我的灵魂苏醒，为自己的名引导我走义路。——诗篇23:1-3

他必按公平引领谦卑人，将他的道教训他们。——诗篇25:9

The Path of Life

Are there those who respect the Lord? He will point them to the best way.—*Psalms 25:12*

The steps of a good man are ordered by the Lord, and He delights in his way.—*Psalms 37:23*

人生之途

谁敬畏耶和华，耶和华必指示他当选择的道路。——诗篇25:12

义人的脚步被耶和华立定；他的道路，耶和华也喜爱。——诗篇37:23





God's Plan

You guide me with your counsel, and afterward you will take me into glory.—*Psalm 73:24*

Your word is a lamp to my feet and a light to my path.—*Psalm 119:105*

上帝的计划

你要以你的训言引导我，以后必接我到荣耀里。——诗篇73:24

你的话是我脚前的灯、是我路上的光。——诗篇119:105

www.freekidstories.org